
Vergadering Vereniging Gebruikers Zorgplein de Enk
13 oktober 2015 19.30 koffiekamer de Enk.

Aanwezig: Diana van ijzerdoorn en Jessica Mons (stimenz); Henk Boterenbrood, nanne Boot, 
nicolette Boot(fysio); John Hoving(het venster); Peter van Berkel, Herman Geurts, jan-Paul 
Timmer, Ingrid Stade ( huisartsen) ; Danielle te Kaat, Johanneke van Ede ( logopedie); Jennie 
Resink, Petra Stoel en Margreet Spiering ( mensendieck cesar) ; Inge (psycholoog)
Dion Stade, Bianca Ouwerkerk en Judith van t Slot ( bestuur, penningmeester, voorzitter en 
secretaris) 
Afgemeld; Icare, CJG, Arjan Louwen, Jaap morgenstern.

1. notulen en nieuwe datum ALV.   Notulen worden doorgenomen. BLZ1.: Ewout Middelburg en 
Resink (niet g)  BLZ2. punt 8: moet worden doorgeschoven naar de volgende vergadering. 
Volgende ALV datum: dinsdag 1 maart om 19.30 koffiekamer ENK.   Met dank aan Petra 
worden de notulen aangenomen.

2. Werkgroep zorgvernieuwing: de enquete is verwerkt. sluiting was 18 september. van de 37 
zijn er 11 teruggekomen en verwerkt. Hieruit komt vooral dat de samenwerking gemiddeld nu 
niet als positief wordt gelabeld. Er is weinig inzet aangegeven in de enquete voor verbetering, 
weinig ideeen, wel een aantal. Al met al geen goede basis waar de werkgroep zorgvernieuwing 
zinvol mee door kan en wil gaan. Zij willen niet alleen borrels organiseren. idee is dat de 
mensen die samen willen werken elkaar wel vinden. Er moet een besluit worden genomen over 
de werkgroep. In het huish.reglement staat de werkgroep genoemd, dus dat kan de volgende 
vergadering doorgevoerd worden. Besluit nu is dat de werkgroep wordt opgeheven, maar dat 
iedereen wel elkaar moet blijven benaderen. Ook is het voorstel dat samenwerking dan op de 
standaard agenda komt van de ALV en dat de emailadressen uptodate worden gehouden , bv 
op de website.

3. website: Dion Stade heeft met C3 computers contact gehad. Zij hebben bij de huidige website 
geholpen en kunnen dat ook nu weer om te zorgen voor een makkelijke benaderbare site met 
doorlinken naar websites enz. ook de info over elkaar en over de fascilitaire zaken kunnen 
makkelijk op een beveiligd deel.  aan iedereen nogmaals het verzoek informatie die je op 
de site wil te mailen naar stade@telfort.nl

4. automatisch incasso: de afgelopen jaren zijn de inkomsten van contributie en de uitgaven in 
balans geweest. Er waren weinig rekeningen. Dit jaar worden de contracten naar ons 
toegehaald, er worden uitgaven gedaan om dingen uiteindelijk goedkoper te laten zijn. De 
servicekosten bij Omnia zullen daardoor omlaag gaan, maar de uitgaven die we moeten doen 
van de Vereniging voor Gebruikers Zorgplein de Enk zullen omhoog gaan. Om dit haalbaar 
en betaalbaar te maken is het verzoek om een automatisch incasso in te laten gaan. 

5. Verrekening servicekosten Omnia. Dit jaar zullen er servicekosten teruggeboekt gaan 
worden, omdat Omnia minder voor ons betaald dan beoogd. Nu krijgt in principe iedereen dat 
per huurder teruggeboekt. Dit geld hebben we echter nodig bij de vereniging (huismeester, 
onderhoud, schoonmaak). Verzoek is om dit direkt door omnia te laten terugboeken naar de 
vereniging. (anders zouden we eerst allemaal het geld op onze rekening krijgen en dan moet 
de penningmeester een rekening sturen naar iedereen en dan moet iedereen dat geld weer op 
de rekening van de vereniging storten..  STEMMING: allen voor. AANGENOMEN

6. huishoudelijk reglement: 
voorstel verrekening volgend jaar per m2. tot nu toe betaalde je per stem. contrubutie wordt dan 
een percentage van wat je huurt. Dus contracten, schoonmaak, zelfde manier als bij Omnia. 
Contributie vervalt dan. 
huish. reglement wordt aangepast. volgende keer daarover stemmen.

mailto:stade@telfort.nl


7. koffiekamer: voorstel ingebracht. vragen; commercieel gebruik, wat is dat? Dat is: externe 
huurders, familie.  als lid voor eigen doelgroep: je betaald " daltarief" Als ze niet hier werken zijn 
het externe huurders. Als je met je collega's hier zit, met jou als lid, moet je dan betalen? Zoals het 
nu in het reglement staat wel. Hier wordt over gepraat: voorstel: 2 dagdelen per huurder voor deze 
aktiviteit (intervisie) gratis gebruik van de koffiekamer. 
Annulering: voorstel 48 uur.
Voorstel stemming: aangenomen met deze aanpassingen
8. mededelingen:
- nieuwe schoonmaak is al gestart, nu tot 1 november een tussenoplossing (niet het volle aantal 

uren, dus we zullen zelf iets moeten oppakken als bv je kamer nog gezogen moet worden) 
omdat de gresbo er mee stopte. de dames deden niet veel meer, niet genoeg meer. Gresbo is 
eerder gestopt. ! even letten op de rekening die je krijgt! september nog een gewone maand, 
oktober maar tot 9 okt.

- er worden allerlei contracten omgezet zoals brenameldingen, Vendor, CV,.. 
- idee dat genoemd wordt: licht misschien ook op een timer? 
- idee: nieuw contract, huur verlengen, is het een idee om dan ook de demarcatielijst aan te laten 

passen?
- vuilnisbakken hangen werken goed.

9. rondvraag: 
BHV: plek voor portofoons? kunnen in de kast voor de schoonmaak in het keukentje beneden
Stimenz: door de krimp naar 3 formatie is de ruimte die zij hebben te groot. er zijn twee kantoren 
over. Zij willen die onderverhuren. als iemand iemand weet, dan mogen ze doorgestuurd worden.
john: wat kost het serviceburo? ...........DION? 
Nicolette: De plant doet t goed. kastje voor mappen is niet meer nodig. Bali is nog steeds niet in 
gebruik. fietsenprobleem is opgelost waarvoor dank..
inge: mogen de de ramen ook door ons geopend worden? Even afstemmen met hans. niet 
duidelijk of nog effect heeft op brandveiligheid.
Ingrid: tuinonderhoud. wordt hier nog iets aan gedaan? nu niet zo zichtbaar. Bianca antwoord dat 
het stap voor stap gedaan zou worden door de huismeester en zijn echtgenote. Goed om even bij 
Hans te checken, omdat het onkruid nu hoog gaat groeien.

Verder wordt afgesloten met een hapje en een drankje. 


